
 

Zápis z 9. jednání Exekutivy ČSH 

Praha, 13. 10. 2016 

 
Přítomni: Radek Bendl, Liběna Šrámková, Tomáš Augustýn,  

  Vladimír Haber, Daniel Novotný, Vangelis Simu 

Hosté:  Róbert Miček, Jan Sviták, Jiří Konečný 

Omluveni: Michal Barda, Miroslav Duda, Jiří Žďárský 

Trvání jednání: zahájení 9:30 – ukončení 13:30 

 

1. Program jednání 
1) Schválení programu     (RBE) 

2) Kontrola plnění úkolů     (RBE) 

3) Marketingová strategie     (DNO) 

4) RHC – aktuální stav a plán dalších kroků   (VHA, TAU) 

5) Informace z jednotlivých komisí    (všichni) 

6) Důležité informace prezidenta ČSH   (RBE) 

7) Různé       (všichni) 

 

 

 

 

 

2. Kontrola plnění úkolů - trvající úkoly: 

úkol 

č. 17 

Formulovat priority a strategické cíle jednotlivých komisí pro zapracování do 
marketingové strategie ČSH  
Odpovídají: všichni 

Termín: nově 31.10.2016 

 Viz bod 3 programu, úkol trvá. 

 
 
  



 

3. Marketingová strategie ČSH 

D.Novotný prezentoval aktuální stav výstupů marketingového týmu ČSH: 

a) značka – dva workshopy v Brně a v Praze proběhly velmi pozitivně, bohužel však s nízkou 

účastí zástupců klubů. Následují prezentace na všech krajských Exekutivách a oficiální 

představení nové značky proběhne 5.11.2016 při kvalifikačním utkání CZE-MKD. Součástí je 

hudební jingle. Členky RD žen aktivně přispěly k natočení videoprezentace, zapojí se i RD 

mužů. 

b) strategie rozvoje: hotové řádově 2/3 prezentací, probíhá porovnání s konkurenčními 

substituty ve 3 úrovních. Dalším vstupem bude analýza vnitřního fungování svazu. 

Předpokládaný termín dokončení plné verze materiálu je 31.10.2016. 

c) aktivně jsou řešeny možné průniky se SZH: proběhla první marketingová schůzka 

k připravované společné soutěži, do konce října by mělo být navrženo nové logo a probíhá 

diskuse o správném odhadu hodnoty nového produktu. 

Závěr Práce na marketingové strategii úspěšně pokračují. 

 

4. Oblast RHC 

 

Závěr 

Exekutiva schválila základní pravidla parametry změny systému: 

- nový systém od 1.7.2017 bude postaven na soutěžní ročníky; 

- střediska budou nadále zřízena při jednotlivých klubech; 

- všem stávajícím RHC bude nabídnuto prodloužení smlouvy do 30.6.2017                   

(některým s opcí do 2020) se specifickými podmínkami; ne všude zůstanou 2 

placení trenéři; 

- rozdílné systémy pro mládež do 15 let (RHC + Regionální manažeři) a pro dorost 

do 19 let (TCM/tréninková centra mládeže); 

- ve střediscích by měli přes týden trénovat i hráči z regionu hrající nadále 

v mateřských klubech; 

- změny budou silně zaměřeny na kontrolní činnost; 

- po dopracování detailů bude nový systém představen všem dnešním RHC, poté 

celému ČSH (12/2016); 

- výběrové řízení proběhne na začátku roku 2017, výsledné rozhodnutí Exekutivy 

předpokládáno do 31.3.2017; 

- konkrétní návrh smlouvy bude již součástí dokumentů pro výběrové řízení; 

- zejména v regionech, kde nebude fungující středisko, budou implementováni 

placení specialisté pracující se všemi kluby v oblasti. 

V RHC Zlín bude znovu řešena změna hlavního trenéra – funkce není slučitelná s plným 

úvazkem v jiném zaměstnání. 

 



 

 
 

5. Informace a materiály z odborných komisí 

Reprezentační komise (Vl.Haber) 

Exekutiva hlasováním (5 pro – 1 se zdržel) schválila návrh RK na jmenování p.Aleše Kořínka 

hlavním trenérem RD dorostenců. Jako asistenta určila RK p.Petra Babáka. 

Exekutiva bude před obsazením pozic trenérů RD vyžadovat osobní prezentaci doporučených 

kandidátů na jednání. 

Exekutiva vzala na vědomí dopis členů RK vztahující se k opakovanému hlasování o pravidlu 48 

hodin i jiným předloženým návrhům. 

Exekutiva schválila hlasováním (6-0-0) změnu termínu akce RD juniorů na 27-30.11.2016. 

Důvodem je časový konflikt se zápasy poháru EHF za účasti řady hráčů dvou týmů. 

Exekutiva podpořila snahu zintenzivnit specializované kempy a také zajistit, aby se jich účastnili 

všichni vytipovaní hráči. Preferována je pozitivní motivace pro hráče včetně případného 

příspěvku na cestovní výdaje; nezbytná je mediální prezentace všech úspěšných kempů. 

Exekutiva schválila rozšíření RD juniorek o hráčku V.Parthovou (mezitím přestoupila z Mostu do 

Marienbergu) a rozšíření realizačního týmu RD juniorů o specialistu Vl.Habera. 

Vl.Haber avizoval zájem trenéra RD žen uspořádat schůzku s trenéry družstev WHIL při turnaji 

v Chebu – RK zjistí možnou účast trenérů klubů předem. 
 

Trenérsko-metodická komise (zaslal M.Barda) 

Exekutiva diskutovala možnosti postupu získání trenérských PRO-licencí EHF, které budou brzy 

povinností pro trenéry v kvalifikacích RD a v evropských pohárech: 

- vlastní inciativa našich trenérů s licencí A / Master Coach 

- příspěvek vybraným trenérům na absolvování kurzu v zahraničí (cena cca přes 4.000 euro) 

- organizace vlastních kurzů např. společně se SZH. 

V souvislosti s vesměs tristní jazykovou vybaveností našich trenérů považuje Exekutiva za nejlepší 

třetí možnost, školení s povinně zahraničním lektorem by však měla minimálně z části probíhat 

v angličtině (ve které musí také účastník zpracovat absolventskou práci). Konkrétní návrh dalších 

kroků připraví M.Barda. 

Exekutiva schválila hlasováním (6-0-0) poskytnutí alikvótního příspěvku na školení trenérů 

pořádané JČ KSH, které nemělo plný počet účastníků požadovaný zásadami.  
 

Legislativně-právní komise (L.Šrámková) 

LPK se sejde na plánovaném jednání 17.10. Aktuální body k řešení: 

- zásady registrace hráčských smluv 

- připravovaný zákon o sportu, problematika lékařských prohlídek; 

- legislativní opatření nutná k implementaci nového informačního systému; 

- vzorové procesní dokumenty pro svolání krajských konferencí. 
 

 



 

 
 

 

Komise rozhodčích (V.Simu) 

Exekutiva schválila hlasováním (6-0-0) úpravu Zásad licencování a řízení rozhodčích. 

V.Simu informoval o nefunkčnosti krajských komisí rozhodčích v krajích Hradeckém, 

Pardubickém, Vysočina a Zlínském. Řešením pro kraje Vysočina, PA a HK – kde KR neexistují - by 

měl být společný tým pro implementaci Koncepce KR. Nefunkčnost KR ve Zlínském kraji 

v souvislosti s plněním úkolů Koncepce získávání a výchovy rozhodčích se KR ČSH pokusí řešit 

přímým jednáním s krajskou exekutivou. Exekutiva bude případně hledat další mechanismy, jak 

nečinnost odborných komisí na krajích řešit. 

Další informace: 

- v posledním roce bylo vyškoleno v ČSH 134 nových rozhodčích; 

- při turnaji PHC budou 2 speciální kempy pro mladé rozhodčí; 

- KR vydala manuál k již dříve schválené Koncepci získávání a výchovy rozhodčích ČSH; 

- KR se ve spolupráci s TMK aktivně zapojí do plánovaných školení trenérských licencí a 

seminářů trenérů ve smyslu zlepšení vztahů trenér-rozhodčí. TMK definuje témata, čas a 

místo konání akce pro prezentaci zástupce KR. 
 

Soutěžní komise (J.Konečný) 

- Exekutiva schválila hlasováním (6-0-0) návrh Listiny delegátů ČSH pro ročník 2015-16. 
- J.Konečný informoval o dokončené uzávěrce matriky ČSH ke 30.9.2016. Detailní výstupy jsou 

k dispozici členům Exekutivy a odborným komisím na vyžádání. 
- SK bude připravovat podklady pro postupné zavedení licencí pro účast klubů v nejvyšších 

soutěžích dospělých. 
- SK projednala inovativní využívání laserové reklamy na hrací ploše při utkáních v Zubří. 

V návaznosti na konzultace s odborným útvarem EHF bude podobné promítání rozhodně 
limitováno jednak časově (pouze mimo hrací dobu a během time-outu) a směrově (nesmí být 
osvětlováni žádní přímí účastníci utkání). 

- SK připraví pro Exekutivu podkladový materiál pro řešení problematiky zákazů lepení v halách. 
Zákaz bude možné definovaným postupem uplatnit jen v určených soutěžích bez vrcholových 
ambicí. 

- Exekutiva pověřila soutěžní úsek ČSH přípravou podkladů a jednáním se SZH pro věcnou 
přípravu společné soutěže mužů. 

  

Komise mládeže (T.Augustýn) 

KML schválila rozpisy Žákovské ligy, Házenkářského desetiboje (HD) a Novinářského kalamáře pro 

ročník 2016-17. Ve výběrovém řízení bylo přiděleno pořadatelství finále HD chlapců do Lovosic a 

HD dívek do Jindřichova Hradce (obojí s příspěvkem ČSH max. 120.000 Kč). 

Konference mládeže se bude konat 6.-8.1.2017 v Náchodě, hlavním lektorem bude Marko Sibila 

ze Slovinska. 



 

Kempy házenkářských nadějí by se měly konat opět v Nymburce na přelomu ledna a února. 

Olympiáda dětí a mládeže se bude konat v Brně, házená bude zastoupena pouze dívčí složkou. 

Plzeň nabízí možnost uspořádat ve stejném termínu adekvátní turnaj pro chlapce – R.Miček jako 

předseda Rady ČSH opět osloví všechny předsedu KSH a zjistí zájem. 

 
6. Důležité informace prezidenta ČSH 

 Informace o dokončení auditu ČSH a CS Handballu. Závěrečná zpráva auditora je členům 

Exekutivy k dispozici. Doporučení byla předána oběma účetním firmám k analýze a stanovení 

nápravných opatření. 

 23.9.2016 byla v Praze na mimořádné konferenci Ústeckého krajského svazu házené zvolena 

nová Exekutiva ÚKSH Tím byla ukončena správa ÚKSH ze strany Exekutivy ČSH. 

 Kvalifikaci juniorek na MS v březnu 2017 bude pořádat ČSH. Místo bude určeno mimo jiné 

vzhledem k velké nákladovosti i na základě posouzení možné dotační / sponzorské podpory 

 Obdobně hledá ČSH finanční podporu pro pořádání Česko-Slovenského poháru dorostenek v 

květnu 2017. 

 Za velmi výhodných podmínek získal ČSH nájem dalších prostor v Bolzanově ulici, které 

budou využity především pro školení, další jednání a rozšíření skladových prostor. 

 Úspěšně proběhla kontrola MŠMT přidělených investičních prostředků MŠMT z roku 2015 

 
 
 

 

7. Různé 
a) Rada ČSH 

R.Miček informoval o zvažovaném svolání Rady. R.Bendl uvedl jako možný termín sobotu 26.11. 

po Galavečeru v Chebu (kam budou samozřejmě členové Rady ČSH zváni), rozhodnutí a případně 

následné svolání náleží předsedovi Rady. Exekutiva ČSH zatím nemá pro jednání Rady žádné 

důležité vstupy k projednání Radou. 
 

b) další jednání Exekutivy 

Přesný termín bude určen později, předběžně v termínech 24. nebo 25. 11. s vazbou na Galavečer 

25.11. v Chebu. 
 

 

 

14.10.2016 zapsal J.Konečný 


